
 

 

SKUPŠTINA – Komisija za izbor i imenovanja  
 

 
KLASA: 021-04/19-02/09 
URBROJ: 2163/1-01/7-19-02 
Pazin, 15. veljače 2019. 
 
 
 
 

ZAPISNIK 
sa 13. sjednice Komisije za izbor i imenovanja, održane u petak 15. veljače 2019. godine 
u 8,30 sati.  
Konstatira se da su na sjednici prisutni: predsjednica Komisije za izbor i imenovanja Nevija 
Poropat, te članovi Boris Rogić i Petar Macura. 
Opravdano je odsutan Goran Subotić 
Sjednici još prisustvuje Melita Ferenčić pomoćnica tajnice Skupštine Istarske županije. 
 
Sjednicu otvara predsjednica Komisije za izbor i imenovanja Nevija Poropat, pozdravlja 
prisutne, konstatira kvorum i predlaže slijedeći 

 
DNEVNI RED 

1. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Muzeja suvremene umjetnosti Istre – 
Museo d'arte contemporanea dell'Istria 

2. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Puli 
3. Razno 

 
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 

AD 1 
Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Muzeja suvremene umjetnosti Istre – 
Museo d'arte contemporanea dell'Istria 
 
Nevija Poropat uvodno navodi su se na raspisani natječaj za ravnateljicu Muzeja suvremene 
umjetnosti javile dvije kandidatkinje. Natječajno povjerenstvo nakon razgovora s njima odlučilo 
se za dosadašnju ravnateljicu, Ketrin Milićević Mijošek, te je predlaže za sljedeće razdoblje 
od četiri godine. Podsjeća da je Povjerenstvo za provođenje natječaja imenovala Skupština. 
 
Boris Rogić podržava Prijedlog Natječajnog Povjerenstva jer predstavljaju struku, i oni najbolje 
znaju što je učinjeno u dosadašnjem mandatu i koji su ciljevi u budućem. 
 
Nevija Poropat navodi da je dosadašnja ravnateljica opravdala povjerenje u prošle četiri 
godine, te nema razloga da joj se povjerenje ne ukaže i za sljedeći mandat. 
 
Komisija za izbor i imenovanja jednoglasno donosi sljedeći 
 



                                                             
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Muzeja suvremene umjetnosti Istre 
– Museo d'arte contemporanea dell'Istria, te se upućuje Skupštini na usvajanje. 
 
 

AD 2 
Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Puli 

 
Nevija Poropat uvodno navodi da su članovi Komisije dobili prijedlog kandidata na e-mail i da 
materijal nije išao svim vijećnicima zbog zaštite osobnih podataka. Primjećuje da je aktima 
JLS predloženo dvanaest kandidata, a da je pozitivno mišljenje predsjednika suda dano za 
jedanaest kandidata. 
 
Melita Ferenčić pojašnjava da je Općina Fažana predložila četiri kandidata još 2017. godine i 
to nakon što je završena procedura prvog dijela imenovanja sudaca porotnika  Općinskog 
suda u Puli, pa smo, budući je prošao dugi vremenski rok provjerili s Općinom da li su 
predloženi suci porotnici još uvijek u mogućnosti raditi posao sudaca porotnika. Od četiri suca 
porotnika, jedan je odustao od kandidature i stoga je Predsjedniku suda predložena 
kandidatura za ukupno jedanaest kandidata, a ne dvanaest. Općinski sud u Puli tražio je 
dvadeset sudaca porotnika, međutim veliki je problem predlaganja kandidatura od strane 
jedinica lokalne samouprave jer malo tko želi preuzeti obvezu redovitog odazivanja na sudske 
rasprave. Osim toga, kandidati za suce porotnike ne smiju biti članovi političkih stranaka, a niti 
baviti se političkom aktivnošću. 
 
Komisija za izbor i imenovanja jednoglasno utvrđuje sljedeće prijedlog:  
 

RJEŠENJE 
o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Puli 

 
I. 

Za suce porotnike Općinskog suda u Puli imenuju se: 
 

1. Sinčić Vladimir iz Pule 
2. Slavković Marinela iz Pule 
3. Dervović Šefko iz Pule 
4. Pavlović Elizabeta iz Pule 
5. Marija Duda Bissinger iz Valbandona 
6. Giancarlo Moscarda iz Fažane 
7. Nikola Vučić iz Fažane  
8. Marta Glavaš iz Marčane 
9. Sergio Delton iz Vodnjana 
10. Lovro Macan iz Vodnjana 
11. Irena Savić iz Ližnjana 

 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu osmog dana od objave u „Službenim novinama Istarske 
županije, 
 
te se predlaže Skupštini Istarske županije da isto prihvati u predloženom tekstu 
 



                                                             
 

 
 

AD 3 Razno 
 
Petar Macura podsjeća na prijedlog sa jedne od prošlih sjednica Komisije, a tiče se izmjene 
odnosno povećanja naknade za mrtvozornike, te pita da li su se naknade mijenjale? 
 
Nevija Poropat navodi da nije bilo izmjena, te da će se ta tema o povećanju naknada  ponovno 
aktualizirati na prvoj sljedećoj  sjednici Komisije kada na dnevnom redu bude točka o 
mrtvozornicima. 
 

 
Sjednica je završena u  9,00 sati. 
 
Zapisnik vodila       
Mirela Udovičić 
 

Predsjednica Komisije 
Nevija Poropat 

 


